
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 7. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 430
Hvad er ministerens kommentar til, at kun to ud af tre mål for 2020 blev indfriet i Skat-
teforvaltningens styrelse med ansvar for it-projekter og drift af it-systemer, selv om der
er blevet ansat mange nye it-medarbejdere, jf. artikel i Berlingske ”Hundredevis af nye
ansatte løser ikke Skats it-kvaler” af 31. marts 2021? Ministeren bedes oplyse, om der
ifølge ministeren sker en tilfredsstillende fremdrift i styrkelsen af Skatteforvaltningens
it-systemer.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Valentin (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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